

一、字彙選擇 (每題 2 分, 共 40 分)

1. () Look at the picture. What does the woman have for lunch?



- (A) Eggs on toast with fries. (B) A ham sandwich with fries. (C) Eggs on toast with an apple pie. (D) A ham sandwich with an apple pie.
2. () Waitress: May I take your order? Ben: Sure. I'd like to have the _____, please. Beef is my favorite. (A) cheese (B) ham (C) pork (D) steak
3. () I feel hungry. May I have some _____? (A) teams (B) waitresses (C) pie (D) gas
4. () We didn't have a picnic yesterday. There was rain in the morning, and the grass was too _____ for a picnic. (A) wet (B) far (C) wide (D) deep
5. () When you are on an airplane, everything will look small. (A) below (B) over (C) up (D) on
6. () Don't swim in this river. It is so _____, and you may drown. (A) little (B) deep (C) high (D) low
7. () The gift box cost her only two dollars and fifty _____, but it looks great for the gift itself. (A) hens (B) ducks (C) geese (D) cents
8. () Kelly was tired and _____ today, so she went home earlier than before. (A) wise (B) weak (C) slow (D) brave
9. () At tea _____, we often enjoy tea or coffee with some snacks. (A) duck (B) goose (C) break (D) page
10. () Elma is a _____ and kind girl, so everyone in her class likes to be with her. (A) mean (B) latest (C) weak (D) pretty
11. () Look at the picture. What is the man painting?



- (A) Stars. (B) Rocks. (C) The grass. (D) A rainbow.
12. () The little duck lives in the _____. You can see it swimming every day. (A) rainbow (B) candle (C) pond (D) noise
13. () Look at the picture. What happened to the girl?



- (A) She cut her finger. (B) She broke her nail. (C) She had a sore throat. (D) She had a runny nose.
14. () My uncle always drinks ginger tea to _____ his cough. (A) shine (B) treat (C) reach (D) feel

15. () Nina: Oh my! Stop watering the plants. Too much water can kill them. Chris: Sorry, I didn't know that. I was just trying to be _____. (A) simple (B) helpful (C) honest (D) common
16. () I can't understand (了解) that. Can you give me some? (A) beans (B) sizes (C) lemons (D) examples
17. () Don't be _____ of making mistakes when speaking English. (A) scary (B) excellent (C) afraid (D) smart
18. () I study hardest of the three children in my family, but how come I get the worst _____? (A) angles (B) grades (C) tests (D) mistakes
19. () John and Mary always _____ their birthday at home and enjoy a good movie at night. (A) kick (B) answer (C) bite (D) celebrate
20. () We are going to have a new family _____. I am going to be a big sister! (A) member (B) body (C) team (D) meeting

二、文法選擇 (每題 2 分, 共 60 分)

1. () Mom: You _____ tired. Max: I _____ very hungry, too. May I eat some buns before dinner? Mom: Sure. (A) feel; look (B) sound; smell (C) look; feel (D) smell; sound
2. () Living in a big city is _____ than living in the mountains. (A) convenient (B) more convenient (C) the more convenient (D) the most convenient
3. () The meat _____ turkey, but it doesn't _____ yummy. (A) tastes; taste (B) tastes; taste like (C) tastes like; taste (D) tastes like; taste like
4. () The steak is _____ any other thing on the menu. I don't have that much money. (A) expensive (B) more expensive than (C) less expensive than (D) much more expensive
5. () Take out the trash. It _____ terrible. (A) sounds (B) feels (C) tastes (D) smells
6. () Julie is _____ girl of the three. (A) cuter (B) cutest (C) the cutest (D) the cuter
7. () Mandy is the _____ beautiful girl in her class, so she has the _____ boyfriends of all. (A) least; least (B) least; most (C) most; most (D) fewest; fewest
8. () Everybody, it's party time. Please help _____ to the food, and let's enjoy _____ tonight. (A) himself; yourselves (B) herself; themselves (C) herself; yourself (D) yourselves; ourselves
9. () May: Which is _____ dish in the restaurant? Jay: The pork noodles. They cost more than NT\$200 a bowl. (A) expensive (B) more expensive (C) the most expensive (D) more and more expensive
10. () Anita cooked dinner _____ because her parents were not home. (A) herself (B) himself (C) yourself (D) themselves
11. () The black camera is _____ of all. (A) small (B) smaller (C) smallest (D) the smallest
12. () Thomas is the best singer in our country. He sings _____ of all. (A) beautiful (B) beautifully (C) more beautifully (D) the most beautifully
13. () Simon is a factory worker. He gets tired _____. (A) easy (B) easier (C) easily (D) easiest
14. () Alex: _____ does Jimmy swim? Brian: He swims slowly. (A) How (B) What (C) Why (D) Where
15. () I like summer _____ than all the other seasons because

I can eat as much ice cream as I can and also go swimming. (A) less (B) worse (C) fewer (D) more

16. () My father is a _____ driver. He always drives _____ . (A) careful; carefully (B) carefully; careful (C) careful; careful (D) carefully; carefully
17. () What's wrong with Lisa? I heard her _____ sadly in the room just now. (A) cried (B) cries (C) to cry (D) crying
18. () Be good in class, _____ Mrs. Wang will not be happy. (A) or (B) and (C) however (D) if
19. () I hear a man _____ for help loudly. Let's go help him! (A) to cry (B) cries (C) crying (D) cried
20. () When Mrs. Lin went to the library, she saw her students _____ books together. (A) reading (B) to read (C) are reading (D) to reading
21. () _____ of my parents are doctors, and _____ of my two brothers is, too. (A) Two; one (B) Each; each (C) All; every one (D) Both; one
22. () There are many tall boys in the class, and my son is _____ of them. (A) each (B) one (C) every one (D) all
23. () Most of _____ at this juice shop is great. Many people come here for it. (A) the hamburgers (B) them (C) the fruit juice (D) French fries
24. () Some of the oranges at that supermarket _____ fresh. (A) are (B) is (C) have (D) has
25. () These ten players are top players; _____ of them are good at throwing a ball. (A) all (B) both (C) much (D) few
26. () I have three brothers. _____ of them are doctors. (A) Both (B) All (C) One (D) Many
27. () Emi: Bob and Sue will get married (結婚), _____ they? Ted: Why not? They love each other so much, _____ they? (A) will; do (B) will; don't (C) won't; do (D) won't; don't
28. () Tom's sister put it on the ground, _____? (A) does he (B) didn't she (C) did she (D) doesn't he
29. () You _____ at home last night, _____ you? (A) were; weren't (B) was; wasn't (C) stayed; did (D) didn't stay; didn't
30. () Dad is too busy right now, _____ he? Let's ask Mom for help. (A) isn't (B) doesn't (C) is (D) does

一、字彙選擇 (每題 2 分, 共 40 分)

1. 答案：(B)

2. 答案：(D)

解析：我想吃「牛排」，牛肉是我的最愛。

3. 答案：(C)

解析：我肚子餓，可以吃些「派」嗎？

4. 答案：(A)

5. 答案：(A)

解析：當你在飛機上，「底下」每樣東西都會看起來很小。

6. 答案：(B)

解析：別在這條河裡游泳。它很「深」，你可能會淹死。

7. 答案：(D)

解析：禮盒只花費她二元五角（即二元五十「美分」），但對禮物本身看起來很棒。

8. 答案：(B)

9. 答案：(C)

解析：tea break：下午茶時間。

10. 答案：(D)

解析：Elma 是一位「漂亮」又和善的女孩，所以她班上每個人都喜歡和她在一起。

11. 答案：(D)

12. 答案：(C)

解析：那隻小鴨住在那座「池塘」裡。你可以看到牠每天在游泳。

13. 答案：(A)

14. 答案：(B)

解析：叔叔喝薑茶「治療」咳嗽。

15. 答案：(B)

16. 答案：(D)

解析：我不了解那個。可以給我一些「例子」嗎？

17. 答案：(C)

解析：講英語時，不要「害怕」犯錯。

18. 答案：(B)

解析：我是家中三個孩子中讀書最努力，但是為什麼我得到最差的「成績」呢？

19. 答案：(D)

解析：John 和 Mary 總是在家「慶」生，並在晚上享受一部很棒的電影。

20. 答案：(A)

解析：我們將要有一個新的家庭「成員」。我將成為大姐了！

二、文法選擇 (每題 2 分, 共 60 分)

1. 答案：(C)

解析：媽媽對著 Max 說話，只能以「你看起來很累。」而 Max 本身則可以講「我也感到很餓。」。

2. 答案：(B)

3. 答案：(C)

解析：taste(s) like + 名詞；taste + 形容詞。

4. 答案：(B)

解析：跟菜單上其他東西做比較，用形容詞比較級。expensive 是多音節的字，在前面加上 more 形成比較級，後方加上 than 和比較對象。

5. 答案：(D)

解析：把垃圾拿出去。它「聞起來」糟透了。

6. 答案：(C)

解析：三者中「最可愛的」女孩，用「最高級」，其前要加進 the。

7. 答案：(C)

解析：the most + 形容詞：最...；the most + 名詞：最多的...。選項(A)須改成 least; fewest 方為正解。

8. 答案：(D)

解析：要每個人、大家「你們自己」自行取用食物，而且讓「我們」今晚玩得愉快吧，反身代名詞用「我們自己」。

9. 答案：(C)

10. 答案：(A)

解析：Anita「她自己」煮晚餐。

11. 答案：(D)

解析：of all (全部〈三個或三個以上〉之中)，用「the + 最高級」作答。

12. 答案：(D)

13. 答案：(C)

解析：副詞 easily 修飾動作 gets tired。

14. 答案：(A)

解析：詢問「如何」做某動作，疑問詞用 How。

15. 答案：(D)

解析：喜歡夏天「勝過」其他季節，可用 more 或 better 修飾動作。

16. 答案：(A)

解析：形容詞 careful 修飾名詞 driver，而副詞 carefully 修飾其前的動詞 drives。

17. 答案：(D)

解析：S + 感官動詞 + O + 原形動詞 / 現在分詞 V-ing。

18. 答案：(A)

解析：or (否則) + 不好的結果。

19. 答案：(C)

解析：感官動詞後接原形動詞或動名詞。

20. 答案：(A)

解析：感官動詞後接原形動詞或動名詞。

21. 答案：(D)

解析：我的父母「兩人都」是醫生，而我的兩個哥哥其中之「一」也是。

22. 答案：(B)

解析：這班上有很多高個子的男孩，而我兒子是他們其中之「一」。

23. 答案：(C)

解析：動詞是單數形式，所以 Most of 之後只能接單數代名詞 (受格) 或「the / 所有格 + 不可數名詞」。

24. 答案：(A)

解析：可數名詞中的一些，是複數主詞，所以形容詞 fresh (新鮮的) 之前須用複數 be 動詞。

25. 答案：(A)

26. 答案：(B)

解析：三個哥哥，且動詞用複數形式，所以不定代名詞用 All 作答。

27. 答案：(D)

解析：兩句子皆是肯定句，因此兩個附加問句均須用否定形式。

28. 答案：(B)

解析：主詞是第三人稱單數女性，因此 put 是一般動詞過去式，附加問句用否定助動詞過去式，代名詞則用 she 作答。

29. 答案：(A)

解析：直述句與附加問句須一為肯定一為否定，而 you (你；你們) 的過去式 be 動詞為 were。

30. 答案：(A)

解析：is too busy 視為肯定語氣，附加問句用 is 與 not 的縮寫式。